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Interpellation till kommunstyrelses ordförande Per-Samuel Nisser 

Kommer allmänheten få ta del av avtal gällande upplevelsepark på skutberget?”

Väldigt få detaljer om hur avtalet/avtalen mellan Karlstads kommun och den exploatör som 
ska bygga en upplevelsepark på skutberget ska se ut är offentliggjorda. Klart är dock att det 
innebär en stor satsning för både kommunen och exploatören. Vi som förtroendevalda ska 
verka i allmänhetens intresse och se till att medborgarna får bra valuta för sina 
skattepengar. Det ligger i allmänhetens intresse att veta vilka förpliktelser kommunen har 
gentemot den exploatör som bygger sagda park och hur vi potentiellt kan påverkas av dess 
fram- eller motgångar.

Därför vill jag fråga följande:
� Kommer avtalet/avtalen att offentliggöras innan det ingås?
� Kommer kommunfullmäktige ges möjlighet att yttra sig över det eller de avtal som 

tecknas mellan exploatören och Karlstads kommun gällande uppförande och drift av 
upplevelsepark och markanvändning?
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